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Z A P I S N I K 

Sa I (Prve) /2023 sednice Skupštine opštine Dragaš, održane dana 08.02.2023. godine, sa 

početkom u 10 časova, sa ovim: 

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Usvajanje zapisnika sa XII sednice 2022. godine, 

2. Izveštaj o radu Skupštine za 2022. godinu i Plan rada Skupštine za 2023. 

godinu, 

3. Predlog odluke o dodeli finansijskih sredstava za Opštinu Skenderaj, 

4. Ponovno razmatranje Odluke o promeni namene poljoprivrednog zemljišta u 

građevinsko P-70604016-00773-0, ZK ZGATAR 

5. Eventualno, 

 

Uran Halimi - Pozdrav svima prisutnima, dobrodošli na prvi sastanak za 2023. godinu! Kako 

ste također upoznati sa dnevnim redom, ali prije nego što započnemo ovu sednicu, pozivam 

vas da minutom šutnje odamo počast žrtvama haosa u Turskoj i Siriji, izazvanog 

zemljotresom koji se dogodio prije nekoliko dana. Pozivam vas na minut ćutanja! Slava! 

Zatim nastavljamo sa prvim redovnim sastankom za 2023. godinu Skupštine opštine Dragaš, 

gde je predložen ovaj dnevni red. Prema obavještenju koje ste dobili, kao i materijalu putem 

e-maila, znamo da je prva tačka dnevnog reda usvajanje zapisnika sa XII sjednice 2022. 

godine. Druga tačka je Izvještaj o radu Skupštine za 2022. godinu i Plan rada Skupštine za 

2023. godinu, treća tačka je Predlog odluke o dodeli finansijskih sredstava za opštinu 

Skenderaj, takođe i ovu opštinu koja je nešto ranije bila pogođena poplavama. Nastavljamo 

sa četvrtom tačkom, a to je Preispitivanje Odluke o promjeni namjene poljoprivrednog 

zemljišta u građevinsko P-70604016-00773-0, ZK ZGATAR. Peta i poslednja tačka je tačka 

Eventualno. Također, od jučerašnjih prijedloga imamo prijedlog gospodina Qamila Kollonija 

koji preporučuje da se ne povećava vrednost poreza na imovinu. Imamo i predlog našeg 

kolege iz redova PDK Artana Lošaja koji je tražio da se studijska poseta uvrsti kao tačka 

dnevnog reda... u Plan, odnosno u Plan rada Skupštine, predviđanje također treba uključiti ili 

održati dvije studijske posjete. Da li neko želi da nešto doda, prije stavljanja ovog dnevnog 

reda na glasanje? G. Jetmir Ajdini iz pokreta Samoopredeljenje zatražio je reč. 

Jetmir Ajdini - Pozdrav svima! Predlažemo da se kao tačka dnevnog reda uvrsti i oprost 

poreza na imovinu, u iznosu od 100 eura za 2023. godinu za sve poreske obveznike naše 

opštine. Zbog inflacije koju imamo, kao i povećanja vrijednosti poreza na imovinu, 

predlažemo da se ova vrednost oprosti svim građanima naše opštine. Hvala! 

Uran Halimi - Hvala Jetmire!Imamo i predlog grupe pokreta Samoopredeljenje, Jetmira 

Ajdinija, za oprost poreza na imovinu za sve građane koji plaćaju manje od 100 evra. Onda 

staviljamo na glasanje...da, predsednik je tražio reč, gospodin Dželadini. 
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Bexhet Xheladini - Pozdrav svima! Poštovani predsedavajući, potpredsedavajući, poštovani 

poslanici, mediji, predstavnici OEBS-a i ostali. Pozdravljam vas, hvala vam na učešću na 

prvom sastanku Skupštine opštine. Hteo sam samo da pričam o predlogu poslanika iz redova 

VV za oprost duga. Molim, ako je moguće, predstavnike poslaničkih grupa, da se konsultuju 

sa mnom dva minuta u mojoj kancelariji, pre nego što stavimo tačku na glasanje. Neka neko 

iz VV, PDK, LDK i manjina dođe na dvominutnu konsultuju, a onda možemo da dođemo u 

Skupštinu i da vidimo ovu tačku dnevnog reda. Da se ne otvaramo debatu ovde, ako je 

moguće. 

Uran Halimi - U redu. Predsednik predlaže da sve predstavnike poslaničkih grupa pre 

izglasavanja dnevnog reda, prije nego što se glasa o dnevnom redu. Gospodin Sejdillar je 

tražio riječ i onda možete ići. 

Bexhet Xheladini - I gospodin Sejdilar može da učestvuje na sastanku, to nije problem. 

Jetmir Ajdini - Nakon razgovora sa svim poslaničkim grupama SO - Dragaš, došli smo do 

zaključka da se moj predlog, kao i predlog direktora finansija uvrsti u tačke dnevnog reda, a u 

momentu kada Vlada ili Skupština Kosova odluči u korist Zakona o oprostu dugova, tada ove 

tačke dnevnog reda stupaju na snagu. Hvala! 

Uran Halimi - Mislim, koliko sam shvatio, to znači da se oba predloga povlače, zar ne? U 

redu, i predsednik ce na dati objašnjenje. 

Bexhet Xheladini - U okviru tačke dnevnog reda, koju je juče predložio direktor za budžet i 

finansije, a na koju je Odbor dao saglasnost, u okviru ove tačke se razmatra i predlog doktora, 

dve znači dve...davanje dve preporuke, uključujući i preporuku za odlaganje procjene i 

preporuku za oprost duga. Ovom odlukom date su dvije preporuke, uključujući i oprost duga 

do 100 eura, što znači da će se u okviru ove tačke o tome raspravljati, delegati imaju pravo 

doći ovdje sa raspravom, dali su različite forme, naravno da smo se dogovorili da prođemo 

ove dvije tačke. 

Uran Halimi - Mislim, nastavljamo sednicu s prijedlozima, zar ne? Dnevni red i prijedlozi. U 

redu, gospodin Sejdillar traži reč. 

Nedžmidin Sejdilar – Pozdrav za sve prisutne, striktono radi razumevanja, mi smo se na 

kratkom sastanku koji je smo imali u kancelariji gradonačelnika dogovorili da jednoglasno 

predlog gospodina Ajdinija prođe u skupštini i da ovde zajednički razmatra i da otvorimo 

debate ovde. Na tom sastanku usaglasili smo 2 modula ali to ne znači da ne damo ovde na 

ovoj skupštini, jer može biti i drugih predloga delegata koji su dobri ya gradjane. Usaglasili 

smo se da izvršimo izmenu i dopunu dnevnog reda i da predlog gospodina Ajdinija za 

opraštanje dugovanja do 100 EUR prođe na dnevnom redu. 

Shpetim Hajredini - Pozdrav svima! Pošto nismo svi u Odboru za finansije, bilo bi dobro da 

je na prijedlog direktora, direktor izašao da uzme riječ i da nam malo pojasni pred svim 

odbornicima, uz malo više jasnoće o čemu se radi ova tačka dnevnog reda, s ovim posebnim 

članom. Hvala! 

Qamil Kolloni - Pozdrav predsjedavajući, pozdrav zm.predsjedavajući, pozdrav svima vama 

delegatima i prisutnima. Sektor poreza na imovinu, koji radi u okviru Odeljenja za budžet, 

finansije i razvoj, u Direkciji za privredu, finansije i razvoj opštine Dragaš, predlaže 

Skupštini opštine Dragaš, a takođe je predložio KPF-u predlog da Ministarstvo finansija, 
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transfera i rada da tačka uđe na dnevni red za obustavu procene imovine za 2023. godinu. 

Obustava procene imovine za 2023. godinu, zbog činjenice da je procena nepokretnosti koja 

je suspendovana za 2023. godinu. 2023. godina se odrazila na povećanje poreza na imovinu. 

Ako ne suspendujemo u procjenu 2022. godine, računi automatski dobijaju povećanje. Ova 

skupština je bila skupština koja je mesecima i danima, ne znajući da ćemo doći u ovu 

situaciju, donela odluku i ispunila svoju zakonsku obavezu kao skupština, i snizila stopu sa 

0,17% na 0,15%, što je na sreću u našoj opštini odrazio manji porast. I, kao Skupština 

opštine, mi nemamo pravo da donosimo odluke u vezi sa Vladom i Skupštinom Kosova, 

stoga smo preporučili da se ova procena suspenduje. Da, čak i prijedlog za oprost od 100 eura 

može ići kao preporuka u okviru ove preporuke, razgovarali smo, zbog činjenice da se oboje 

nadopunjuju i idu u korist građanina. U nekim opštinama, ako se ne poništi revalorizacija 

imovine za 2023. godinu, ne obustavlja se procena imovine za 2023. godinu, i pored toga što 

se oprastaju dugovi do 100 evra, u stvarnosti su povećanja tolika da se i dalje imaju 

povećanje. Međutim, mi za našu opštinu imamo ovakvu situaciju i ove dve preporuke, koje 

idu uporedo, dopunjuju jedna drugu i ne štete građanima opštine Dragaš. Stoga smo 

preporučili Skupštini sledeće: SO Dragaš preporučuje, po tački dnevnog reda, preporučuje 

Ministarstvu finansija, transfera i rada da se obustavi Odluka o revalorizaciji imovine i 

građanima Republike Kosova, u ovom slučaju Opštine Dragaš, preporucuje se da gradjani 

Dragasa plate vrednost računa za porez na imovinu za 2023. godinu isto koliko su platili 

2022. Kako je imovina procenjena 2022. I to automatski, ako ova naša preporuka prođe, 

našim građanima je već u interesu. Dakle, pošto mi nemamo pravo kao Skupština da 

donosimo odluku, jer odluka o porezu na imovinu je isključiva odluka Skupštine Republike 

Kosovo. Nemaju pravo ni ministarstvo ni skupštine opština. Možemo govoriti o normama, ali 

ne i o zakonu. Iz tog razloga, našli smo zajednički konsenzus, sa predlogom delegata VV, da 

se uz ovu preporuku priloži i preporuka VV, da u slučaju da se rešenje donese u Skupštini 

Kosova, da se obe ove Odluke sprovedu i bićemo spremni kao opštinska vlast da izvršimo 

odluku, najmanje do 31. marta, što je predviđeno na osnovu zakona. Vjerujem da je to jasno i 

nijedna preporuka ne šteti građaninu, vjerujem da je svaki delegat zainteresiran da ide u 

korist građanina i to bi bio najbolji konsenzus za sve gradjane. Hvala!  

Artan Loshaj - Predsedavajući, želim da mi bude jasno. Zdravo svima! Da li stavljate na 

dnevni red samo ovaj prijedlog ili sve ono što ste ranije rekli? 

Uran Halimi: Nemozemo sve zajedbno, ako neko odustane od svog prijedloga. 

Artan Loshaj: U redu. Juče smo u KPF-u razgovarali o Izveštaju o radu, i da, tačno je da sam 

u izveštaju tražio odgovornost i tražio sam dve posete u Planu rada, ali to je bilo malo 

ironično. Pogrešno ste me razumeli, da juče nismo stavili na glasanje moj zahtev da se to 

usvoji kao predlog Skupštine. Pa malo ste me obmanuli, da se razumemo, mi imamo delegate 

koji smo bili, to je bio moj predlog, ali nismo glasali, Arijeta je tu, Džemilja je ovde, ti si 

Predsedavajući, ovo je zamenik predsjedavajući. Ovo je juče bilo malo ironično, odustajem 

od ovoga, daću razlog zašto se povlačim sa dnevnog reda, hvala! 

Uran Halimi: Hvala Artan! nemamo glasanje, pitao sam vas, imamo Artanov prijedlog, niste 

ga demantovali. Međutim, povlačimo Artanov prijedlog. Nastavljamo sa izglasavanjem ovog 

dnevnog reda, bez Artanovog prijedloga. Dobro, onda treba da stavimo na glasanje samo one 

predloge koji su prvo odobreni, a onda imamo glasanje o dnevnom redu, uključujući i 

predloge. Ko je za dvije tačke, dva prijedloga koja su odobrili direktor i poslanička grupa 

LVV? Protiv? Uzdržanih? Onda smatram da su sa 26 glasova za, 0 protiv i 0 uzdržanih oba 
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prijedloga usvojena. Nastavljamo sa izglasavanjem dnevnog reda, uključujući i prijedloge. 

Ko je za ovaj dnevni red, koji sadrži i navedene prijedloge? Ima li kakvih nedostataka? 

Napominjem da je sa 26 glasova za, 0 protiv i 0 uzdržanih, usvojen dnevni red.  

Prva tačka dnevnog reda 

Uran Halimi: Nastavljamo sa prvom tačkom dnevnog reda, a to je usvajanje zapisnika sa XII 

sednice za 2022. godinu. Ako neko želi razgovarati o zapisniku sa prethodne sednice. Ako ne, 

stavljamo na glasanje, ko je za prvu tačku dnevnog reda? Ima li protiv? Ima li uzdržanih? Sa 

26 glasova za, nula protiv i 0 uzdržanih, usvojen je zapisnik XII sjednice.  

Druga tačka dnevnog reda 

Uran Halimi: U drugoj tački imamo Izvještaj o radu Skupštine za 2022. godinu i Plan rada 

Skupštine za 2023. godinu. Onda imam ovde izveštaj koji smo vam poslali, čitam izveštaj u 

kratkim crtama, nakon toga možemo o njemu raspravljati. Ako neko želi da uzme reč, bilo 

kakvu sugestiju, primedbu ili nešto što smo izostavili. 

Artan Loshaj: Predsedavajući, ispunicu vam želju za ovu tačku dnevnog reda. Juče smo o 

tome raspravljali na Odboru, ali danas ću opet dati neke primedbe i neke sugestije, gdje na 

kraju, da vas ne bih previše zaustavljao, na kraju, kao zaključak, Izvještaj Skupštine SO-a 

Dragaš je dokaz poštovanja zakonskih odredbi, u duhu transparentnosti, odgovornosti i 

najboljeg učinka. Ovaj izvještaj za mene je vrlo kratak izvještaj, vjerovatno se niste trebali 

truditi da ga pročitate, ali ja imam zahtev: radi odgovornosti i transparentnosti, da ovdje bude 

javan za sve građane ali i delegate, studijske posjete Hrvatskoj, koliko je bio tender, koliko je 

trajao tender, u hotelu u kojem smo odseli, koliko zvezdica je bilo predvidjeno, u koliko ste 

nas zvezdica odveli. Kao delegat, kao predstavnik svih građana Dragaša, taj zahtev, 

predsedavajući, više sam nego zadovoljan zahtevom, da se stavi u Plan rada. Koliko je bio 

tender, ko je pobedio na tom tenderu, koliko zvezdica je imao hotel, na koliko zvezdica ste 

nas odveli, sami dobro znate da je vaš službenik ovde bio nezadovoljan, a mi svi smo ovde 

svedoci, čak su nam i autobus zaustavili na pola puta, kažu da nisu zadovoljni studijskom 

posjetom i mole da 2023. godine imamo dve studijske posjete. I zarad njihovih zahteva tražio 

sam da u Plan rada 2023 sadrži dve studijske posete, ne da sam ja tražio, ali to je zahtev vaših 

radnika, radnika Skupštine. Još jednom tražim, radi građana i radi transparentnosti, da tender 

Dubrovnika bude javan, čak i na službenoj stranici Opštine Dragaš. Hvala. 

Nedžmidin Sejdilar – Poštovani prisutni, Gospodine predsedavajući ja moram da priznam da 

vam je plan bolji od izveštaja. Pošto imamo na papiru ovde, jedino što vredi jeste fotografija 

na naslovnoj strani. Tekst koji je veoma oskudan više liči na neko uputstvo kako se vrši 

izveštaj i mislim da je stramota objaviti jedan ovakav izveštaj na web sajtu opštine, jer bilo 

ko koji bude skinuo ovaj izveštaj sa interneta on će se smejati. Na samom početku izveštaja 

se govori da smo imali 10 redovnih sednica i 2 vanredne, da smo razmatrali 74 tačaka 

dnevnog reda. Mi smo na ovoj skupštini imali više od 60 sati rasprave, i zamislite da 60 sati 

rasprave stavite u dve stranice koje su kucane kao raspored časova sa pauzama u bloku. Ovde 

imamo dosta prosvetnih radnika i kada bi jedan učenik sastavio ovakav dokumenat, on ne bi 

prošao ni prvi razred. Ne znam ko vam je pisao ovaj izveštaj, nemoj da se nađete uvređenim, 

verovatno vi niste, verovatno ste našli nekakav draft dokumenta i mislim da ste trebali u 

najmanju ruku da zatražite pomoć od vaših savetnika ili od nas da sačinimo jedan kvalitetan 

izveštaj, jer ovaj izveštaj nije samo vaše ogledalo već i ogledalo cele skupštine u kojoj sam i 

ja član. Skupština ima svoj budžet. U najmanju ruku ste trebali u ovaj izveštaj da stavite i 
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tabelu da se zna gde smo mi sav taj novac potrošili. To imaju pravo da i građani ove opštine 

znaju, jer izmedju ostalog mi se finansiramo direktno iz njihovih džepova. Što se tiče 

studijske posete, gospodin Loshaj je pokrenuo pitanje, ima potpuno pravo, takođe građani 

ove opštine moraju da znaju da mi idemo na studijske posete koje nisu van zakonite, mi tu 

ništa ne činimo pogrešno ali na tim studijskim posetama, zamolio bih vas da sledeći put kada 

raspišete tender stavite klauzulu 20% za koordinatora. Svi ste vi ovde svedoci šta se dogodilo 

u autobusu. Čovek je sam priznao, ja mu nisam izvlačio reči, on je sam rekao malo mi je 

jedna studijska poseta sa 20% novca, minimum mu je potrebno 2 studijske posete godišnje. 

Tako da moramo da stavimo i tih 20% i da tih 20% zarađenog novca oporezimo. Takođe 

govorite o radu komiteta skupštine, u koje navodite koliko smo tačaka dnevnog reda 

razmatrali a niste mogli ubaciti u ovom izveštaju neke od odluka koje smo jednoglasno 

doneli. Jer ako neki stranac pročita ovaj izveštaj on neće znati šta smo mi odlučili, građani 

ovako nemaju pojma šta smo mi odlučili. Mogli ste barem da pomenete odluku koju smo 

jednoglasno doneli u vezi izgradnja stadiona u selo Blač po hitnom postupku, ja mislim da je 

taj stadion završen, jer hitna procedura od Marta do marta bi trebalo do sada da bude gotov. 

Ja sam očekivao da me opštinska vlast pozove na otvaranje tog stadiona. Pišete ovde da je taj 

komitet imao 11 sastanaka i da je razmatrao zahteve zajednica. Ja sam član istog tog komiteta 

i mogu sa sigurnošću reći da je taj komitet totalno ne funkcionalan. Ni jedan jedini zahtev 

nije razmatran na tom komitetu. Molim vas nemojte to pisati, jer ni jedan jedini zahtev nismo 

dobili. Evo Rahte je tu, neka ustane i neka kaže koji smo zahtev dobili. Ima zahteva koji su 

adresirani komitetu za zajednice međutim vašim marifetlucima ni jedan zahtev koji je upućen 

tom komitetu niste doneli na komitetu. Vi ste čak tražili proceduralne začkoljice, navodno 

broj protokola u zahtevu ne slaže se sa K.za Zajednice. Svaki od tih zahteva ima naslov K.za 

Zajednice. Treće, zašto je taj komitet ne funkcionalan zato što nam predsednik ne pridaje 

pažnju. Od dana kada je smandrljao podpredsednika za zajednice, mi ga nismo videli na K.za 

Zajednice. Jednom je bio 2 minuta i to je bilo sve u godinu dana. Mislim da je stramota 

objaviti ovaj izveštaj na web sajtu, napraviti jednu radnu grupu koja će vam sačiniti bolji 

izveštaj. Po ovom Plan vidim da ćemo do kraja meseca imati još dve sednice, neznam kako 

ćete to stići uraditi. Slažem se da u ovaj Plan moramo uvrstiti i studijsku posetu, to moramo 

isplanirati, koje ćemo gradove obići, sa kojim ćemo Skupštinama družiti i razmeniti iskustva. 

Ovo nema nikakve veze sa vama, ovaj izveštaj treba da štiti naš ugled, a ovakav kakav je, ja 

ne mogu da dozvolim da jedan ovakav izveštaj stoji na web sajtu a da ništa povodom toga ne 

kažem. Suštinski ovaj izveštaj nema ništa u sebi.  

Uran Halimi: Hvala! Reč je o studijskoj poseti koja je postala hit, objavili smo je na sajtu, 

troškovi i dnevni red, na sajtu Uprave za nabavke. Što se ostalog tiče, većina se radi o 

neosnovanim raspravama, ja sam se najviše fokusirao na odbore, jer ih građani nisu direktno 

pratili. Što se tiče rada Skupštine, građani znaju šta radimo, pa nas prate. Imamo nadzorne 

organe i odbora i sednica. Da bi ih Komitet proglasio nelegitimnim, onda mora imati 

ovlaštenja da ih nadzire kako bi ih proglasio nelegitimnim. Za sebe ne mogu nešto da 

proglasim nelegitimnim jer nisam adekvatan, jer je kontekst diskusija često odstupan, čak i ne 

znam da li je vredno razgovarati o nečemu što mi nismo adekvatni. Za sebe, obično govorim 

o temama o kojima znam i o kojima raspravljam. Ipak, nastavljamo sa dnevnim redom, ko je 

za ovaj Plan rada za 2023. godinu? Ko je protiv? Uzdržanih? Napominjem da sa 18 glasova 

za, sa 1 protiv i 6 uzdržanih, druga tačka prolazi, radi se o tački Izveštaja o radu Skupštine.  
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Treca  tacka dnevnog reda 

Uran Halimi: U trećoj tački imamo Predlog odluke o dodeli finansijskih sredstava za 

Opštinu Skenderaj. Pozivam predsednika da govori o ovoj temi. 

Bexhet Xheladini: Poštovani delegati, znate da su se poplave dogodile u četiri opštine na 

Kosovu, a jedna od najugroženijih opština bila je opština Skenderaj. Opštinska vlada je 

održala sednicu, a jedan od zaključaka je bio da Skupština opštine Dragaš raspravi na jednoj 

od sednica i donese odluku o dodeli finansijskih sredstava u iznosu od 10 hiljada evra sa 

pozicije subvencija, iz kancelarije predsednika. U tu svrhu, mi kao delegacija koju čine 

političke stranke, bili smo u opštini Skenderaj, imali smo privilegiju da posetimo 

gradonačelnika, gradonačelnik nas je izuzetno lepo primio, zahvalio nam se na sastanku, kao 

i na društvenim mrežama. Stoga i ja predlažem da ova Skupština, ne predlažem ali mislim, da 

Skupština jednoglasno donese odluku o raspodeli ovih sredstava. Iako je ovo malo sredstava, 

i nedovoljno, to je ipak izraz solidarnosti naše opštine, iako je mala i siromašna opština, ali 

imamo veliko i široko srce. Stoga predlažem da se ova stavka odobri. Hvala! 

Nedžmidin Sejdilar: Pozdrav svima, meni je žao što se desilo u opštini Drenica i ja se 

solidarišem sa svim tim ljudima. Mi smo 2012 godine imali sličnu situaciju kada smo imali 

prirodnu nepogodu sa lavinama, prilikom čega se cela država digla na noge, da nam pomognu 

i da nam pruži bilo kakvu pomoć.  Slažem se sa predsednikom da smo jedna od 

najsiromašnijih opština na Kosovu i da imamo veliko srce, ali i pored toga, ja mislim da je 

10.000 EUR malo. Ja podržavam predlog gospodina predsednika i predlažem skupštini da 

stavi na glasanje da se gradu Drenici i okrugu, u najmanju ruku da 50.000 EUR, na način 

kako bi taj novac mogao da se iskoristi i da barem išta od njihovih kuća poprave. Tražim od 

gospodina predsedavajućeg, ukoliko pozicija ne povuče svoj predlog od 10.000 EUR da 

stavite i ovaj moj predlog od 50.000 EUR na glasanje. 

Samidin Xheladini: Dragi prisutni, sve vas pozdravljam! Ja sam, kao i svi ostali, u potpunosti 

saglasan sa izdvajanjem sredstava za pomoć ugroženim područjima u opštini Skenderaj. 

Takođe, tražim od centralne vlade, o tome sam hteo da pričam, centralnu vladu da promeni 

neka pitanja vezana za elementarne nepogode. Zato tražim odavde, a možda će gradonačelnik 

i nadležni organi tražiti u centru, da se napravi poseban kod u vezi s tim i da se sredstva 

dodele opštinama, jer je reč o fondu od oko 13 miliona eura koji je u vladi, ali ta sredstva 

ostaju u vladi. Njima se opštinama mora dodeliti posebna šifra i opštine da ih imaju u 

sopstvenim sredstvima, a ako nema potrebe, ta sredstva se vraćaju Vladi. I tražim od 

centralne vlasti da opštinama da ovlasti, a ne da ih oduzimaju, kao što se sada dešava. Hvala! 

Shpetim Hajredini: Pozdrav, predsedavajući, poštovani sabornici i vi građani Dragaša. Ono 

što se desilo u Skenderaj i još nekoliko opština na Kosovu iu mnogim zemljama sveta dešava 

se svaki dan, tako da je to Allahova volja i niko to ne može sprečiti. Ono što je naše i šta je na 

nama da uradimo, na osnovu naših finansijskih mogućnosti, pokazujemo da je čak i izvršna 

vlast donela takvu odluku, iako je iznos koji smatramo malim, to je, verujem, pokazuje 

solidarnost da budemo u blizini barem ovog grada koji je malo više pogođen u odnosu na 

druge gradove, mada mislim da je jako malo, a bilo bi bolje, s obzirom na finansijske 

mogućnosti, da se bar jos 5.000 evra doda, ali verujem da je direktor finansija to procenio. 

Ako postoje mogućnosti da se dodele još 5.000. Naprotiv, tražim da ako je moguće da se 

barem 5 hiljada ili 7 hiljada dodeli i da drugim opštinama, ili da se ceo iznos, 15 hiljada ili 17 

hiljada, posveti samo Skenderaj. U svakom slučaju, dođe li do povecanja ili ne, mi kao grupa 
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Demokratske stranke ćemo podržati ovu odluku, koja je za dobro, ma koliko malo uticala 

porodicama pogođenih poplavama koje su zahvatile različite gradove Kosova. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Hajredini! Neko drugi ako želi govoriti. 

Munir Jonuzi: Pozdrav svima, ja ću krenuti ovo izlaganje rečenicom koju je rekao naš 

predsednik, naime, rekao je da smo mi mala i siromašna opština ali da smo opština velikog 

srca. To je tačno, naši građani zaista imaju veliko srce, kome god je potrebno, naši građani se 

među prvima odazivaju. Odvajaju svoja sredstva kako bi smo svima pomagali. Da li je 

potrebno iskopavanje bunara u Africi, da li je potrebna hrana Jemenu i Siriji, da li je potrebna 

humanitarna pomoć za izgradnju kuća, da li je potrebna pomoć bolesnicima, naši građani se 

prvi odazivaju i prvi pomažu. Ista situacija je i povodom poplava koja je zadesila opštinu 

Skenderaj. Nevladina organizacija Berićet pri Islamskoj zajednici se prva odazvala na poziv i 

poslala pakete pomoći u opštini Skenderaj. Naša opština ne zaostaje u ovim akcijama, tako da 

je i predsednik opštine sa svojom delegacijom je među prvima otišao i posetio opštinu 

Skenderaj. Međutim mi ovde kao predstavnici naroda moramo sa ovog mesta da skrenemo 

pažnju na neke činjenice. Naravno da im mi imamo empatiju sa građanima opštine Skenderaj. 

Jer smo u ne takvo davnoj prošlosti i sami bili žrtve elementarnih nepogoda. 2020 našu 

opštinu je zadesila poplava. Imali smo ogromnu materijalnu štetu, možete li zamisliti koliko 

je opština nama pomoglo, ni jedna, šta mislite koliko nam je Vlada pomogla u sanaciji štete 

izazvane poplavama, niti jedan cent, u stvari Vlada nam je pomogla tako što nam je dozvolila 

da promenimo budžetske kod za određena finansijska sredstva i preusmerimo ih za sanaciju 

materijalne štete izazvane poplavama. Mi smo u prethodnom sazivu odvojili 120.000 EUR za 

sanaciju štete, formirana je komisija koja je podelila taj novac. Hvala Bogu i u toj poplavi 

koja je zadesila našao opštinu kao i opštinu Skenderaj nije bilo ljudskih žrtava. Što se 

nažalost ne može reći za lavinu u Restelici. Nažalost, tada smo izgubili 11 osoba. Samo je 

jedna devojčica preživela. Tada je Restelica bila centar Kosova, tada su svi pomagali, i 

policija i vojska Kosova, razni političari, bio je i sam premijer lično, tadašnja predsednica 

Kosova, bili su svi novinari i svi su hteli da na neki način pomoglo. Svi su obećavali velike 

materijalne pomoći, međutim, šta se desilo, vojska je završila svoj posao, takođe i policija, 

političari su otišli, kamere su se ugasile, novinari krenuli za drugim događajima. Da li znate 

koliko je opština izašla u susret tada nama 2012 godine, opet ponavljam, ni jedna. Šta mislite 

koliko je Vlada odvojila sredstava za sanaciju materijalnih šteta, ništa. I to nije najgore, šta 

mislite koliko je opština Dragaš izdvojila sredstva, ništa, ova skupština koju mi predstavljamo 

niti ona nije izdvojila niti jedan cent za sanaciju štete. Formirali smo tada komisiju, komisija 

je zaključila da se radi o šteti većoj od 500.000 EUR. Mi nismo odvojili ni jedan cent, i to će 

ostati u istoriji kao crna mrlja ove skupštine. Naravno, mi nećemo biti kao druge opštine. 

Izdvojili smo sredstva za opštinu Skenderaj. Međutim, moramo biti hladne glave, moramo 

biti realni, moramo biti racionalni i voditi računa prvenstveno o našim građanima. Mi stalno 

dobijamo zahteve na Komitetu za politiku i finansije i verovatno je slična situacija na 

Komitetu za zajednice. Mi moramo odvojiti određena sredstva i ostaviti sa strane kako bi 

mogli pomoći našim građanima. Zato, iako imamo veliko srce ne trebamo mnogo da se 

zalećemo u izjavama. Tako da, po meni predlog 10.000 eura je realan i racionalan i ja ću ga 

kao takvog podržati. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Jonuzi! Pomenuli ste da nam vlast nije pomogla, onda ste 

suprotstavili svojim rečima, kada ste rekli da nam je pomogla vojska Kosova, kosovska 

policija. Vlada ne može zanemariti jedno područje, kao što je bila poplava ili snežna lavina u 
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Restelici. Međutim, molim Boga da nam ne treba neko da nam pomogne, i da nemamo takvih 

slučajeva.  

Nedžmidin Sejdilar: To što nama niko nije pomogao, kada smo bili na muci, ne znači da mi 

ne treba da budemo humani. Treba da se ponašamo tako da oni koji su mogli da nam 

pomogne a nisu, da se stide od toga što smo mi tako mala opština, siromašna ali imamo 

veliko srce i pomoći ćemo onako kako treba u Drenici. Ja se nadam da ćete svi ovde u ovoj 

skupštini izglasati da im pomognemo sa 50.000 EUR. Gospodine Jonuzi vi ste takođe rekli da 

ova skupština nije donela odluku da pomogne građanima kada se desila lavina u selu 

Rastelica 2012, ja ću morati da vas podsetim da ste i vi kao politički subjekat bili deo ove 

skupštine i da ni tada niste potegli ovo pitanje. Meni je žao što vas moram podsećati na takve 

činjenice ali vi ste bili deo ove skupštine i zašto to tada niste uradili. Zašto ste čekali do sada. 

A to što niko nije hteo da da i jedan cent to je njihova stvar. Mi moramo svojim primerom da 

pokažemo da smo solidarni u pravom smislu, između ostalog opština ima novca, vlast se 

svakodnevno hvali kako se budžet vremenom sve više i više povećava. Mi možemo da tim 

ljudima koji su pogođeni poplavama odvojimo 50.000 EUR da zakrpim neku rupu a ovde 

možemo uštedeti taj novac evo prostim primerom, neka gradonačelnik oduzme vozilo šefu 

kancelarije za zajednice. On godišnje troši 5 do 6.000 EUR za gorivo za džabe. Oduzmete 

njemu vozilo, oporezite ove koji zarađuju po 20% od projekata, sakupi će se 50.000 

EUR. Novca ima dovoljno, pitanje je da li imamo volje da damo toliko novca, da se zaista 

uradi neka konkretna stvar ili ćemo simbolično da kupimo marketing sa 10.000 EUR. 

Munir Jonuzi: Što se tiče toga da sam opovrgnuo sam sebe to nije istina, pričao sam o vojsci i 

policiji, rekao sam da Vlada nije dala nijedan cent. Mislio sam na saniranju štete  izazovane 

lavinom, što se tiče kolege Nedzmidina, ja predstavljam politički subjekti Koaliciju Vakat, 

koji je nekoliko puta iznosila predloge za sanaciju štete u sazivu do 2013, onda od 2013 do 

2017, onda do 2021. Kolega iz koalicija Vakat je non-stop potencirao ovo pitanje. Dakle, nije 

stvar u tome da nismo hteli da pomognemo i da nismo potencirali ovo pitanje, jesmo 

potencirali smo, ali nismo uspeli da izdvojimo ta sredstva. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Jonuzi! Pogrešno sam te shvatio, mislio sam da se radi o 

pomoći generalno, radi se o finansijskoj pomoći, nisam to znao. Što se tiče ranijih skupština, 

mogli ste I vi pomoći, vi ste bili dio tih skupština, mi smo sada u skupštini, ako želimo 

pomoći pomažemo, ako ne, to je na našoj savesti. Idemo dalje, neko drugi. Ako ne, onda 

imamo predlog g. Nedžmidina Sejdilara... samo malo delegati, kada se glasa o predlogu, ako 

se predlog stavi na glasanje, da li prolazi ili ne, imamo tačku. Samo malo, pre nego što idemo 

da glasamo, direktor privrede je tražio da govori, da vidimo šta ima da govori, ima li 

sredstava i kakva je situacija. 

Qamil Kolloni: Pozdravljam sve! Prvo kada se ovaj događaj desio, gradonačelnik je 

automatski pozvao Lokalnu vladu. Osim što smo pozvali Lokalnu vladu i zauzeli stavove o 

raspodeli sredstava, mi smo pre svega pogledali budžet. Vi znate da se ova Skupština, čak i 

slučaj se desio nakon sto je usvojen budžet opštine Dragaš, a mi smo analizirali sva sredstva 

koje imamo na raspolaganju da vidimo šta možemo da uradimo. Zaista cenim vašu spremnost 

da pomognete koliko god je to moguće. Međutim, mi možemo pomoći u smislu onoga što 

možemo dati. Možemo i sada da glasamo, ako nemamo slobodna sredstva koja možemo da 

iskoristimo, jer je ova Skupština unapred donela odluku o izdvajanju iz budžeta. A mi smo ih 

raspodelili na cente, nismo imali luft, jer nismo imali pojma da će nam se dogoditi ovakva 

situacija. Stoga gledamo koja pozicija se može koristiti za ovaj slučaj. Osim toga, 
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gradonačelnik je pozvao i lokalna preduzeća da pomognu interno u tom gradu. Osim toga, 

angažirane su i humanitarne organizacije Crveni krst i Islamske zajednice koje deluju u ovoj 

opstini. Drugim rečima, trudili smo se da osim ove finansijske pomoći donesemo i drugu 

pomoć. Neka pomoć je išla direktno i mislim da su je dali građani opštine Dragaš, kao i Vi 

kao predstavnici... i mislim da je i sa ovih 10 hiljada evra veoma racionalna odluka da neće 

imati budžetske implikacije, mi bismo i taj dio završili i mislim da bi nam bilo dobro i kao 

građani, i kao delegati, a predlog gradonačelnika i sve to zalaganje, mislim da će se pozitivno 

odraziti. Zato vas molim da, bez politiziranja, bez pokušaja da unesete emocije, budete vrlo 

stvarni i konkretni. Ovo su sredstva kojima trenutno raspolažemo, glasajmo za njih, ako Bog 

da, doći će nam više novca i možemo više pomoći. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Kolloni! U stvarnosti, mislim da ako nema dovoljno 

sredstava, to je neosnovan predlog, kao da znam koliko novca imam u džepu, a onda kažem 

da im dam više od onoga što imam. Međutim...shvatili smo poentu. Međutim, staviljamo na 

glasanje predlog gospodina Sejdilara na glasanje. Ko je za to da naša Opština, umesto da 

pomogne sa 10 hiljada eura, pomogne sa 50 hiljada eura? Ko je za predlog g. Nedžmidina 

Sejdilara da se donira 50 hiljada evra Opštini Skenderaj? Ko je protiv? ja sam tu zbog ovog 

posla. Ako pogrešim, povlačim se, izvinjavam se, nadgledaju me za svoje greške, dajem 

račun za svoje greške, ne brini, Dragi Dželadine, trebalo je da se suprotstavi, nije prošlo, ko 

je glasao protiv. U redu, predlog gospodina Sejdilara ne prolazi. Ko je protiv predloga 

gospodina Sejdilara, ko je protiv ovog predloga? U redu, uzdrzanih? Jedan minut trazi rec 

Shpetim Hajredini. 

Shpetim Hajredini: U svom govoru trudio sam se da budem veoma profesionalan i veoma 

kulturan, nakon što sam tražio objašnjenje od direktora finansija, koje su mogućnosti za 

povećanje, a radilo se o malom iznosu od 5 hiljada do 7 hiljada eura, ali prvo sam tražio 

pojašnjenje da li su mogućnosti prebacivanja 7 hiljada eura sa ove pozicije subvencija ili ne. 

Onog trenutka kada je direktor dao odgovor da mogućnosti nisu takve, onda nemam šta da 

tražim i dodatno opterećujem budžet opštine, kada mogućnosti nema. Onda povlačim ovaj 

svoj predlog i nastavljam sa ranijim predlogom, sa predlogom predsednika. 

Uran Halimi: Sada, još jednom molim za smirenost. Nama treba svaki predlog da se stavi na 

glasanje, čim se taj predlog sprovede, za ili protiv, to se uradi, da ne ostavimo nikakav 

prostor, glasalo se ili nije glasano? Stavljam na glasanje, vi ste ti koji odlučujete za ili protiv. 

Ne shvatajte to previše lično ili previše emotivno. Moram procesuirati predlog gospodina 

Sejdilara kao proceduru. Ko je za predlog Nedžmidina Sejdilara da se opštini Skenderaj 

dodijeli 50 hiljada eura? 1 glas za. Ko je protiv? Nema prigovora, ko je suzdržan? Poštovani, 

smatram da prijedlog gospodina Sejdilara ne prolazi. Nastavljamo sa glasanjem o predlogu 

koji već imate u materijalu, odnosno glasati za predlog koji smo dali od strane 

gradonačelnika i mene, da se finansijska sredstva u vrednosti od 10 hiljada evra se dodele 

Opštini Skenderaj. Ko je za ovu odluku? Ko je protiv ove odluke? Uzdranih? Napominjem da 

sa 25 glasova za, uz 0 protiv i 1 uzdržan, usvaja predlog pomoći Opštine Skenderaj u iznosu 

od 10 hiljada evra. Hvala na jedinstvu! Ako mislite da je dobro da napravite pauzu posle... 

ima i drugih tačaka, koji su takođe dobri predlozi. Zatim pravimo pauzu od pola sata i 

vraćamo se na sesiju u 12:30. Molim vas, u 12:30h nastavljamo sednicu. 
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Četvrta  tačka dnevnog reda 

Uran Halimi: Imamo nastavak sednice sa četvrtom tačkom, a to je preispitivanje Odluke o 

promeni namene poljoprivrednog zemljišta u građevinsko, tražio sam od načelnika opstine da 

nam da pojašnjenje u vezi s tim. Dobro, onda predstavnika poslaničke grupe LDK. 

Naser Myrtezani: Hvala! Poštovani gradonačelniče opštine, poštovane kolege i kolege 

delegati, u ime odborničke grupe predlažemo da se Odluka ponovo potvrdi, iz razloga što 

prethodna Odluka nije bila kompletirana sa dokumentacijom. Kako sada imamo potvrdu 

Uprave za urbanizam, presudu Apelacionog suda i saglasnost Ministarstva životne sredine i 

prostornog planiranja. Stoga predlažemo da se glasa o ovoj tački dnevnog reda. Hvala! 

Jetmir Ajdini: Pozdrav ponovo! Gospodine Myrtezani, da li je moguće da nam još jednom 

detaljno objasnite sve dopune koje ste tražili, odluku Apelacionog suda, sve stvari koje ste 

spomenuli, objasnite nam detaljno šta oni podrazumevaju. Hvala! 

Nedžmidin Sejdilar: Mislim da smo o ovoj temi raspravljali 15 decembra prošle godine. Tada 

smo dobili dokumenat, nekakvu sudsku odluku za koju sam se ja bunio jer ne nije bila 

adekvatno prevedena. Kada sam kritikovao moje kolege iz Gore koji ne znaju albanski jezik i 

kada sam ih pitao da li su razumeli odluku. Sada vidim da je ministarstvo vratilo ovu odluku 

nazad. Mi smo ovde od vas dobili u dodatnom materijalu samo mapu, a niste nam dali 

obrazloženje ili odluku ministarstva administracije i lokalne samouprave. Zašto nam to 

vraćaju na ponovno potvrđivanje. Odmah na početku hoću da kažem da ja nisam protiv da se 

našem investitoru pomogne, podržaću ga ako je u korist građana, ali hoću da znam u detalje u 

čemu se radi ovde. U praksi sa vama, vi nam uvek nekakvu mačku stavljate u džak. Nikada 

nam ne dajete celokupnu dokumentaciju, uvek nešto zaturite, dajete nam pre sednice za pola 

sata i 15 minuta, posle sednice. S tim u vezi predlažem da se ova tačka odloži za narednu 

sednicu, a da nam do tada dostavite celokupan neophodni materijal. Mi ne znamo šta je sud 

odlučio. Napominjem, nisam protiv investitora, čak glasaću i podržaću njegov predlog ali 

hoću da znam tačno i precizno u čemu se radi. 

Shpetim Hajredini: Još jednom pozdrav svima! Danas u jednoj od tačaka dnevnog reda 

ponovo raspravljamo o Odluci o kojoj smo raspravljali na jednoj od sednica prošle godine, da 

ne bude greške, pretposljednja je bila i vidi se da je tu Odluku preinačio nadležni ministar ili 

od strane MALS-a, na osnovu onoga što sam čuo. Ali mi nismo imali ovu odluku i ne znamo 

zašto se ona vratila i kakva je sada razlika u odnosu na prvu odluku. Da li je moguće da nam i 

danas, ako glasamo za ovaj prijedlog, bude ponovo vraćena? Odnosno, da li je ono što je 

Ministarstvo uprave i lokalne samouprave tražilo je promijenjeno i poboljšano ili ne., u 

svakom slučaju, to je i dalje na vama, mi kao grupa ne dajem reč da ćemo to podržati, iako 

sam ja lično za ovaj predlog, jer ne mogu biti protiv biznisa i onih koji planiraju da u 

budućnosti otvaraju nova radna mesta, a sa druge strane ostavljamo da zakonsku stranu 

ponovo obavlja Ministarstvo, a odgovornost da snosi izvršna vlast. Nadam se da nam se ovaj 

predmet više neće vratiti i da će ovaj prijedlog dobiti odgovarajuću finalizaciju i da će ova 

osoba početi raditi, neka mu je Bog na pomoći. 

Nexhat Selaj: Hvala, predsedavajući! Pozdrav predsjedavajućem, kolegama, mediji! Što se 

tiče četvrte tačke, vrlo sam siguran da mi se u desetoj sednici čini, ako se ne varam, 

jedanaestoj moyda, razlog što ste uklonili eventualnu tačku bila ova tačka, koju ste uslovili da 

i mi napustimo sednicu. Na toj sednici imali ste glasove za ovu Odluku. Ja i tada, ali i sada - 

kažem, to je pitanje za većinu, nije pitanje za manjinu - čak i tada, da jesam, ali i sada sam 
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uvek u odbrana poslovanja. S obzirom da niste dali dozvolu za gradnju ovog objekta, nije 

nam ni predloženo da damo tu dozvolu, tako da najveći teret pada na vlast. Ali što se tiče 

poljoprivrednog zemljišta u građevinskom zemljištu, znamo da tu imamo preko 30 izgrađenih 

objekata. Nijedan od objekata nema građevinsku dozvolu. Žao mi je što vidim kako 

pokušavamo da ometamo poslovanje coveka koji bar traži građevinsku dozvolu. Moje lično 

mišljenje je da treba dozvoliti svakome ko trazi dozvolu, posebno za biznis, ne samo ovom 

investitoru, nego svima. Polazim od principa da će dotični posao sigurno zaposliti tri-četiri, a 

da ne govorimo još deset radnika. Mi treba da budemo ti koji daju prioritet preduzećima, a ne 

da ih ometaju. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Selaj! Pošto smo mi za biznis, mi smo raspravljali, iscrpljivali 

svaku raspravu čak i na 11. sjednici, kao što ste rekli. Ovo je razlog za napuštanje ili 

otkazivanje sesije. Ko je za ovu odluku, ko je za ovu tačku dnevnog reda? Ko je protiv ove 

tačke dnevnog reda? Ko je uzdržan? Napominjem da je sa 21 glasom za, 0 protiv i 3 

suzdržana prošla četvrta tačka dnevnog reda. Prije nego što pređemo na eventualnu, imamo 

dve preporuke koje su dogovorene na sastanku, odnosno poslaničke grupe među sobom. 

Imali smo predlog Direkcije za privredu i finansije, kao i predlog poslaničke grupe LVV. 

Zatim stavljamo dve preporuke na glasanje... OK, traži riječ gospodin Nedžmidin Sejdilar. 

Nedžmidin Sejdilar: Kolega Jetmir je dao savršeni predlog, da izađemo građanima u susret i 

da im oprostimo po 100 EUR na ime poreza na imovinu.  Mi smo tražili modus kako da ovo 

rešimo i da bude u skladu sa zakonom. Upravo prethodna tačka dnevnog reda i je plastično 

demonstrirala da mi ovde u skupštini, možemo da donesemo jednu takvu odluku.  Ministarstvo 

nam je vratilo odluku na ponovno utvrđivanje u koju smo malopre usvojili. Tako da mi kao 

odbornici i legitimni predstavnici naroda možemo da donesemo odluku da naše građane 

oslobodimo 100 EUR od plaćanja poreza na imovinu. To je jedna varijanta. Druga opcija jeste 

da našim građanima izađemo u susret, da svi budu zadovoljni i da Ministarstvo finansija bude 

za dovoljno a i naši građani da budu zadovoljni, jer mi možemo ovde da donesemo odluku da 

subvencionišemo naše građene po 100 EUR na ime plaćanja poreza na imovinu. Tu nema 

nikakav pravni problem. Skupština donosi odluku i subvencioniše svako domaćinstvo po 100 

EUR na ime plaćanja poreza na imovinu. Vaš direktor se stalno hvali da imamo mnogo novaca 

i donatora a kad treba da potrošimo nekoliko eura nemamo pare. Mi tražimo da ovde donesemo 

odluku da subvencionišemo građene do 100 EUR. Da donesemo odluku da isplatimo ove 

subvencije, neće biti u zaključku neka velika suma. Ja sam dao dva modula, u prvom modelu 

ako nam ministarstvo vrati odluku mi ćemo je ponovo potvrditi. Iz prakse smo dokazali da se 

ministarstva po treći put povlače. Mi ćemo subvencionisati samo one građane koji imaju 

dugove na porez na imovinu, to ne znači da ako neko duže samo 17 EUR da ćemo mu dati jođš 

novaca. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Neko drugi ako želi govoriti. Ako ne, onda stavljamo 

na glasanje predloge u paketu, odnosno dve preporuke o kojima se raspravljalo i usaglasilo u 

kabinetu gradonačelnika. Ko je za ove preporuke? Ko je protiv? Uzdržanih. Hvala, sa 25 

glasova za, nula protiv i nula suzdržanih, usvaja se prijedlog LVV-a i prijedlog direktora za 

privredu i finansije. 

 

Peta  tačka dnevnog reda 

Sefidin Mejzini: Predsjedavajući, hvala vam! Pozdrav svima! Poštovani predsedniče, imam 

jednu molbu za vas, postoji reagovanje ogranka PDK, kao što sam video 28., u vezi 

angažovanja dva specijalista u GCPM-u, odnosno dobro je, zarad mišljenje javnog mnjenja 
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da nam date nikakvo pojašnjenje, nikakvo objašnjenje kakva je situacija. Normalno, mi smo u 

demokratiji, to su stvari koje se dešavaju, pa je dobro zbog mišljenja da se razjasni šta je 

istina, šta se desilo. Hvala! 

Bexhet Xheladini: Hvala! Pozdravljam vas ponovo! Istina je da ogranak PDK u Dragašu dao 

je reakciju na svom sajtu, a takođe se prvo izvinjavam odbornicima PDK koji su ovde, za 

koje imam veliko poštovanje i poštovanje koji su uvek bili konstruktivni u Skupštini. 

Međutim, radi fer informisanosti mišljenja, ja sam, na zahtjev članstva, dužan, iako mi se to 

ne sviđa, dati neka pojašnjenja u vezi sa ovom reakcijom. Posao opozicije je da kontroliše rad 

poyicije, rad predsednika, čak i ono što radi je za dobro svog članstva, ali to nije dobro sa 

klevetama i predrasudama. PDK je reagovao na dva pitanja, za angažovanje lekara u GCPM -

u i za angažovanje dva specijalista, koji rade jednom nedeljno u GCPM -Dragaš. Vi znate da 

je problem ginekologa ozbiljan problem, koji je pratio prethodnu vlast, prati i mene i našu 

vladu. Da, Skupština Kosova je takođe raspravljala o ovom pitanju. Vi znate da je dr Fehmi 

Bojaxhiu bio ginekolog, čak i vladajuća stranka znala da će dr Fehmia jednog dana otići u 

penziju i trebamo mu zahvaliti za odličan posao koji je dr Fehmiu uradio kao ginekolog. 

Međutim, stranka na vlasti je znala da je za pripremu jednog ginekologa potrebno najmanje 

pet godina. Zato je potrebno raspisati konkurs za prijem lekara, na specijalizaciju iz 

ginekologije. Stranka na vlasti, iako je na vlasti bila već 14 godina, to pitanje nije uradila. 

Čak i tokom televizijskih debata koje smo vodili sa prethodnim gradonačelnikom, raspravljali 

smo o ovom pitanju, a gradonačelnik je odgovorio da imamo konkurs i da niko nije 

zainteresovan. Rekao sam im tada, a danas im govorim da ima zainteresovanih, jedan od 

zainteresovanih doktora bila je Saime Ibrahimi Sylejmani, koja je bila na razgovoru i sa 

gradonačelnikom i sa direktorom zdravstva. Ovoj doktorki nije prihvaceno da dobije 

specijalizaciju od strane bivše vlasti. Dr Saime je naša rodom, udata je u Prizren, 

specijalizirala je ginekologiju. S obzirom na to da smo u obavezi da nađemo ginekologa, 

razgovarao sam sa dr Saimom i dr Selamiu, i ubedio sam je da prihvati da će se, kada završi 

specijalizaciju, vratiti kod nas i raditi kao ginekolog. I primili smo je na posao putem javnog i 

redovnog konkursa, a onda smo sa njom potpisali ugovor - ugovor, koji su potpisali i sama 

doktorka, direktor Uprave za zdravstvo i direktor Doma zdravlja. A u članu 3 ovog ugovora 

piše: Opština Dragaš, preko Direkcije za zdravstvo i socijalnu zaštitu, obavezuje se da 

finansira zaposlenog, odnosno Saimu, specijalistu ginekološke specijalizacije do licenciranja 

i završetka specijalizacije. Obaveza zaposlene je da radi kod poslodavca, odnosno GCPM -

Dragash, onoliko godina koliko će se finansirati njena specijalizacija po završetku 

specijalizacije. 

Obaveza zaposlene je da radi kod poslodavca, odnosno GCPM -Dragash, onoliko godina 

koliko će se finansirati njena specijalizacija po završetku specijalizacije. U slučaju da 

zaposleni jednostrano raskine ovaj ugovor, ne poštuje uslove ovog ugovora, dužna je da vrati 

poslodavcu celokupni iznos sredstava uloženih u vrednost plate lekara u trenutku 

jednostranog raskida ugovora o radu. sporazuma. Evo mene optužuju da me je za ovo dobro 

što sam učinio dr. Selamiu, dr. Selamiu me odveo na more na 5 dana u Tursku. Ovo je 

kleveta zbog koje sam reagovao. Ovdje imam dokumentaciju, znači imam uplatnicu u 

Švicarsku koju plaća moj sin. To znači da je ovo dokument koji demantuje izjavu PDK. 

Takođe, ovom Vašom izjavom ste povrijedili i dr. Selamiua, koji je 1981. godine bio ljekar u 

GCPM -Dragash i koji je bio osuđen na zatvorsku kaznu od prethodne vlade, jer je podržavao 

demonstracije. Takođe, znate da je dr Selamia human lekar, koji je obavio preko 30.000 

besplatnih poseta, takođe je tokom okupacije radio kao lekar u ambulanti Majke Tereze u 
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Prištini, možda je jedan od doktora koji nije plaćen. Tako da mi je žao što moram da 

reagujem u tom pravcu, ali ipak sam, radi informisanja javnosti, bio primoran da tako nešto 

iznesem. Razgovarao sam sa dr. Saime, ona također može vratiti te alate. Ako vi kao PDK 

smatrate da je to greška, to znači da ona vraća sredstva i više nije u obavezi da se vraća i radi 

u GCPM -Dragaš kao ginekolog. Druga reakcija je bila o angažovanju dva penzionisana 

specijalista u GCPM -Dragash, radi se o oftalmologu i neuropsihijatru. Zapravo, ako se ovako 

shvati, ne postoje dva specijalista, nego tri, jer neuropsihijatar obavlja dva posla, i posao 

psihijatra i posao neurologa. Ne postoje više specijalizacije, doktor zna, u neuropsihijatriji, ali 

postoje posebne specijalizacije, jedan psihijatar, drugi neurolog. Dakle, našoj opštini se 

pružaju dve usluge kod lekara. Bitno je i da su mi bili cimeri. Razgovarao sam sa ova dva 

doktora, složili su se, znači ako vi nađete svoje cimere, donesite ih i angažujte ih, slobodno i 

oni će raditi, a ovi će se povući. Ali necu stati na tome, nastavicu da obezbedjujem druge 

doktore, na pravom smo putu da obezbedimo ginekologa, na pravom smo putu da 

obezbedimo i internistu kardiologa, koji ce takodje raditi po nedelji, kao i drugi doktori. 

Osigurali smo sredstva, imamo i posetu dva inspektora, znam da je planirano otvaranje 

medicinskog centra u Dragašu, koji će biti u privatnoj službi, mislim da će biti na usluzi 

gradjanima, ali sam veoma ubeđen da ovi lekari koji će biti angažovani u GCPM -Dragaš 

neće konkurisati ovom privatnom medicinskom centru, iz razloga što dolaze jednom nedeljno 

i jednom nedeljno pružaju zdravstvene usluge stanovništvu besplatno. Sa ovim centrom koji 

će uskoro biti otvoren, svi građani naše opštine mogu da posete, ali moraju da plate. Sada 

građani mogu birati, mogu posetiti uz naknadu, mogu posetiti besplatno. Dakle, mi kao vlast 

nismo protiv otvaranja tog centra, mi smo za otvaranje tog centra i daćemo svu 

dokumentaciju koju budu tražili opštini, ako normalno ispunjava uslove, i mi u izbornoj 

kampanji smo poručili stanovništvu da je prioritet, među prioritetima, pružanje efikasnih 

zdravstvenih usluga za naše građane, te da te usluge nudimo građanima što bolje. To znači da 

smo u ovom obliku spasili smo naše građane da ne idu u Prizren da traže ove usluge, već da 

ih imamo ovde u Dragašu. Hvala. 

Nexhat Selaj: Pozdrav ponovo! Predsednice nemoj da uzimas k srcu ove pritužbe koje izlaže 

opozicija, ako ima nešto, treba da zakucamo negde, a to je sud, tužilaštvo, ali ako su istinite ti 

kažeš da ćeš dovedi doktore, za svaku si slavu. Takav specijalista nam je potreban i želim 

vam da ove doktore specijaliste dovedete kod nas što pre, jer veoma ozbiljno, Centar 

porodične medicine pati za ove oblasti stručnjaka, različitih specijalista. Ali što se tiče 

nepravilnosti, vi znate kako ih prikrivate, to je stvar pravosuđa i tužilaštva. Dakle, ne 

uzimajte previše srcu one koji pišu ove reklame, opozicija ima ovo, imate dokaze, ja još 

kažem da vam poželim dobar rad i inicijativu koju ste preduzeli. Hvala. 

Nedžmidin Sejdilar: Očigledno da vam fale direktori ovde i mislim da na ovoj sednici imate 

samo jednog vaseg direktora. Ovde nije šef kancelarije za zajednice, koji ima za obavezu da 

prisustvuje na sednicama skupštine. Već dve sednice on nije ovde. Znam da neće dolaziti na 

ove skupštine dok se ne zaborave ujdurme koje ste zajednički radili. I da on, da mora da 

pobegne odavde jer ne može da se suočava sa činjenicama. Jedna od stvari koje me zanima 

jeste upotreba službenih vozila u opštini Dragaš, po statutu opštine Dragaš samo vi gospodine 

predsedniče imate pravo na upotrebu opštinskog vozila 24 časova. Zašto ste šefu za kancelarije 

dali mogućnost da se koristi džipom 24 časa. Taj džip troši 6.000 EUR i 2.000 EUR na 

amortizaciju, moj predlog je bio previsok 50.000 EUR, ali ste mogli barem uzeti u obzir 

predlog gospodina Haradinaja. Zašto rasipate novac tamo gde nema potrebe, a tamo gde ima 

potrebe kažete da nemamo novaca. Mi u Gori znamo da je taj čovek prodao interese svih 

zajednica samo za jedan džip. Tražim odgovor od vas zašto od svih službenika opštine samo 
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šef kancelarije za zajednice ima pravo na Džip 24 sata dnevno. Ja razumem da on mnogo radi, 

ali u vašoj kancelariji, dok je svoje poslove kancelarije za zajednice u potpunosti zanemario. 

Zajednice su u katastrofalnoj situaciji. On se u potpunosti ne brine o stanju zajednica. Mi na 

komitetu za zajednice imamo zahtev koji je adresiram 26.7.2022 godine, nikada nije došao na 

dnevni red. Ne znate ništa o ovome jer ne prisustvujete komitetima za zajednice. Zašto nije 

došao na dnevni red. Zahtev je isti kao i građana vašeg sela koji su tražili da srušimo objekat 

ministarstvo unutrašnjih poslova i izgradimo park. Predsedavajući komiteta uvek pita da li ima 

zahteva za komitet, osoba koja voli 20% od tendera, uvek kaže da nema a zahtev sedi u fioku. 

Isti ovakav slučaj smo imali sa čovekom koji se žalio narodnom advokatu.  Zašto se 

zanemaruju zahtevi zajednica. Šef kancelarije za zajednice je dužan da se bavio svim 

zajednicama, albanskom, bošnjačkom, goranskom i kako sada čujem formiraće se još jedna 

zajednica Bugarska zajednica kojima želim uspeh. Drugo pitanje: zašto ste dali Miralemu 

Rahte 4.000 EUR na ime nevladine organizacije, da li znate da je to direktan sukob 

interesa.  Nijedno političko lice ne može da bude član neke nevladine organizacije. Njegovo 

ime stoji u članstvu na zvaničnoj web stranici. Slikao se sa vama na stranici kada ste preuzeli 

mandat. Postoje te slike i na zvaničnoj stranici opštine Dragaš, ako niste do sada to sklonili. To 

je direktan sukob interesa. Kako da to običan građanin shvati. Kada vi dajete subvencije odobi 

koja sedi sa vaše desne strane i ovde u skupštini. Samo vi tako nastavite pa će doći vreme kada 

vam vidimo leđa i kada će doći bolji, lepši i vredniji predsednik od vas i koji će voditi ovu 

opštinu malo bolje. Treće pitanje za predsednika: hoćete li nam reći kako se zove nevladina 

organizacija kojoj ste dali ugovor na 186.000 EUR da menadžera čišćenje snegom. Hoćete li 

nam reći koliko ima zaposlenih u toj nevladinoj organizaciji, kakva je proporcionalnost 

zaposlenosti u toj organizaciji, to je pitanje i za šefa kancelarije za zajednice, sa koliko traktora 

raspolažemo. Građani iz sela Dikance i Bačka su me zvali da se žale kako im ne čistite put. 

Sneg je bio 2 do 5 cm a vi niste stigli da očistite. Zašto ste diskriminisani te ljude i zašto im 

niste očistili put. 

 

Shpetim Hajredini: Od izvršne vlasti, ne vjerujem da imamo ikoga vise, tako da ne vredi 

razgovarati i nastaviti diskusiju, bez prisustva Predsednika. 

Uran Halimi: Da, Predsednik mi je rekao da je i pre početka pauze u dva sata ima sastanak sa 

KFOR-om. Zapravo, u pola sata kasni, ali su tražili da se sastanak zakaže ranije, ima sastanak 

sa turskim KFOR-om i hteo je da ide. Možete održati govor, jer imate građane, imate medije, 

imate predstavnike poslaničke grupe... Obećavam da će gradonačelnik odgovore slati 

mejlom, ili kabinet gradonačelnika, pitanja mi slobodno možete slati, mi ćemo odgovore dati 

mejlom iz kabineta gradonačelnika... 

Shpetim Hajredini: Hvala na informacijama, ne, volio bih da je gradonačelnik ovde i da 

dobijem direktno odgovor. 

Miralem Rahte: Želim da demantujem navode gospodina Nedžmedin, jer meni lično niko nije 

dao ni jedan euro kao što vi kažete 4.000 EUR.  Ta sredstva su data na ime nevladine 

organizacije ta. Ja jesam osnivač te nevladine organizacije, Ali nisam član te organizacije. Tako 

da gospodine Nedžmedin samo iznosite neistine u ovoj skupštini, manipuliše te narod, sve vaše 

izjave nisu tačne i sve to može lagano da se proveri. Tako da je to moj demant. Prvo dobro 

proverite pa posle iznosite svoje navode. 

 

Nedžmidin Sejdilar: Gospodine Rahte, niko ne očekuje od mačke da prizna da je jela meso, 

tako ni ja od vas ne očekujem da priznate da ste uzeli novac. I ja nisam rekao da ste vi uzeli 

novac. Ja sam govorio o sukobu interesa. Ja sam rekao da nas gradonačelnik je vašoj nevladinoj 

organizacije dao 4.000 EUR, a vi ste član iste te nevladine organizacije, još vaše ime stoji u 
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aktima. I onda kažete da ja obmanjuje narod. Na web sajtu i dalje osnivač te nevladine 

organizacije ste vi. Ja sam samo pitao po kojim kriterijumima vam je gradonačelnik dao 4.000 

EUR kada je u pitanju sukob interesa. Objasnite zašto ovaj zahtev niste doneli na komitetu za 

zajednice. Objasnite ko ovde obmanjuje javnost 

 

Miralem Rahte: Gospodine vi ste rekli direktno da je predsednik dao Miralemu 4.000 EUR i to 

ste više puta pomenuli, vi niste rekli da je on dao organizaciji kojoj sam ja član. Kako vi kažete. 

Ja sam samo jedan od osnivača. Ja član te organizacije nisam. Ta organizacija jeste uzela 4.000 

EUR jer je organizovala Projekat “Dani dijaspore u Brodu” što je bio dobro organizovan 

projekat i ne znam u čemu je tu problem. Možda je problem to što ta organizacija radi dobro, 

ovakve organizacije su retke organizacija koja radi i ona je jedna od najboljih na teritoriji 

opštine Dragaš i ja sam ponosan što sam jedan od osnivača te nevladine organizacije. 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Rahte! Neko drugi ako želi da uzme reč. Ako ne, onda 

proglašavam ovu sednicu zatvorenom. Hvala vam na pažnji! 

 

Predsedavajući Skupštine opštine 

Uran Halimi 

________________________ 


